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Infoskriv 
Dokument nr..  Side 

 1 av 4 
  

Emne: Møtenr. 

Informasjon fra styremøte 11 - 15 

Dato: Kl. Lokasjon: 

07.17.2015 16:30 – 18:30 Klubbhuset på Åsen 

Referat ved: Signaturdato 

Tom Christian Haugland 11.01.2016 

Deltakere: 
Bjørg W. Andreassen, Johnny Aas, Jan Haukeland, Marit Wang, Tom Chr. Haugland, Else Kristin Svendsen, 
Bertha S. Larsen og Marit Anfinsen 
Fraværende: 
 
Kopi til: 
www.sbk1968.net 

 

FASTE SAKER: 
Punkt Sak Ansvarlig Frist 

 
 

A1 
 
 

A2 
 
 

B 
 
 

C 
 
 
 
 
 

D 
 

 
Godkjenning og innkalling og dagsorden 

Innkalling ble godkjent 
 

Godkjenning av referat fra styremøte 2.november 2015 
Referatet ble godkjent via mail og uten kommentarer. 
 

Hjemmeside, Facebookside og Facebookgruppe 
Unntatt offentligheten 
 

Regnskap 
Kasserer la frem gode tall. 
Anbefaler å la penge stå inntill videre. 
Skattemyndighetene har innskjerpet skattbar inntekt i forhold til 
honorarer. Dette vil treffe alle våre instruktører som mottar kr. 
8000,- eller mer i honorar i løpet av et år. 

Innkommet post 
Diverse regninger 
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SAKSLISTE INNKALLING:        
Punkt Sak Ansvarlig Frist 

 
 Trefelling: 

Saken tas opp på styremøte 11.januar i påvente av svar fra 
kommunen. Styreleder skal purre på svar innen neste møte. 

  

41/15 Jærutstillingen 
Dato er satt til 28.mai 2016 
God interresse på mail, trenger fler til selve helgen. 
Arrangeres på Åsen 
Søkt kommune om bruk av P-området 
Dommere er på plass. 
Annonse kommer. 
Styreleder utarbeider retningslinjer om arbeidfordeling mellom 
ansvarlige klubber. 

 
 
 

 

47/15 Ny platting 
Saken videreføres. 
Arbeidet påregnes start til våren 

  
 

48/15 Hjertestarter 
Ferdig montert, og opplæring starter førstkommende onsdag. 
Nytt kurs blir satt opp i januar/februar. 
Saken er ferdig. 

  

51/15 NKK lovnormalen / Regler 
Dette arbeidet må begynnes på for å få ferdig til årsmøtet. 
Bjørg går gjennom og presenterer dette for styret via mail for 
raskere behandling. 

  

52/15 DETTE PUNKTET KOM IKKE MED PÅ INNKALLESEN, OG BLE DERFOR 
GLEMT. BLIR STÅENDE TIL NESTE MØTE, MEN TOM HAR ALLEREDE 
BEGYNT OG VIL JOBBE MED DETTE FREM MOT NESTE MØTE. 
 
Årsmøte 

Dato er satt. Innkalling kommer 
Valgkommite varsles om hvilke verv som skal stille og hvem fra styret 
som stiller til gjenvalg.  
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INNMELDTE SAKER: 
Punkt Sak Ansvarlig Frist 
 

1 Fra Agilityutvalget, datert  9.oktober 

 Agilityutvalget ønsker råderett over gjerdene som skiller de 2 

banene på agilitydelen av banen på Åsen. Årsaken til dette er 

for at utvalget skal kunne legge til rette for konkurransetrening. 

Vi har forståelse for at styret råder over gjerdene som skiller 

AG og LP banene, men stiller oss uforstående til råderetten 

agilityutvalget mangler til egen bane. 

 

Konklusjon fra styret: 

Agilityutvalget får ikke råderett over gjerdet som skiller de 2 

banene på agilitydelen av banen. Styret poengterer allikevel at 

gjerdet kan flyttes etter utvalgets behov, men de skal settes på 

plass igjen etter bruk. Gjerdet skal bli stående slik som de står i 

dag under fellestreninger for Ag. Det samme gjelder på motsatt 

side for LP og Rally. 

  

2 Fra medlem, datert 25.november 

  1) Loggføring av trening i hallen 

       Se vedlegg av logg-forslag 

  2) En effektiv og rettferdig bruk av hallen til trening 

 

Konklusjon fra styret: 
1) Loggføring av treningstid i hallen prøves innført. Styret ser at 
denne løsningen er mer aktuell for agility, men innføres for alle 
i en periode.  Så tas vurderinger når det gjelder funksjonalitet 
og bruk fortløpende. 
2) Jan utarbeider retningslinjer for bruk av hallen, som skal 
drøftes og godkjennes av styret. Forslag foreligger. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

3 Fra medlem, 27.november 

 Unntatt offentligheten 
 
 

 

4 Fra medlem, datert 30.november 

 1) Rotete med trening for nybegynnere, klasse 1 og 2 for LP. 

Jeg vet ikke med utvalget, men jeg får mange henvendelser på 

at det er vanskelig for nybegynnere å trene. (Eneste pr.idag er 

tirsdager 18-19) 

 2) Hvem bør prioriteres ved bruk av hallen. Betalende 

medlemmer vs. "nye" kursdeltakere? 

 3) Lydighetsutvalgets julebord 2015. Jeg har stilt spørsmål til 

leder for utvalget, uten tilfredstillende svar. Hvordan har det 

kunne forekomme at mange medlemmer av SBK som trener 

lydighet, ikke ble innvitert, eller i det hele tatt kjente til, dette 

arrangementet? 

 

Konklusjon fra styret: 

1) Skal skjerpe inn rutiner med at det kun er opp til klasse 2 som 

benytter treningstiden mellom 18 og 19. Dette fordrer at 

nybegynnere møter opp klokken 18 og benytter seg av tilbudet. 

Alle klubbens medlemmer oppfordres til å benytte oppsatte 

treningstider, da vi gjør hverandre gode. Utvalget sender ut ny, 

oppdatert informasjon til klubbens medlemmer. Skal henges 

opp liste i hallen hvor medlemmer kan skrive seg på, for å stå 
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på maillisten til LP. 

2) Se nye retningslinjer som kommer. 

3) Dette beror på misforståelser og bedre informasjon skal gis i 

fremtiden. 

 

 
EVENTUELT: 
Punkt Sak Ansvarlig Frist 
 

 Alkohol på klubbens øvingsområder: 
Styret vedtok totalforbud med alkohol påklubbens 
treningsområder. Grunnen er medlemmer under 18år, og kan 
ikke ekskludere disse på arrangementer og lignende. 
Samtidig ble det gitt forbud mot åpen ild i hallen pga brannfare. 

  

    

    

 
Fremtidige møtedatoer: 
 

11.januar, 1.februar, Årsmøte og 7.mars 

 
Signert: 
 
Sted / dato: _____________ /__________ 
 
 
_______________       _______________ 
     Styreleder        Sekretær 


